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Dierenwelzijn in dolfinariums  -   Boudewijn Seapark 

De laatste jaren groeit het protest tegen de leefomstandigheden van dolfijnen in een 
dolfinarium. Normen voor het houden van dolfijnen zijn vastgelegd in het ministerieel 
besluit van 3 mei 1999 betreffende het houden van dieren in dierentuinen.
 
De federale Raad voor Dierenwelzijn formuleerde een aantal specifieke aanbevelingen 
voor het dolfinarium van ‘Boudewijn Seapark’, zowel op korte als op lange termijn. Zo 
moet het dolfinarium bijvoorbeeld op korte termijn vorming geven aan zijn medewerkers 
en op lange termijn in een buitenbassin voorzien zodat er een groter zwemvolume is, en 
in een uitbreiding van het aantal zwemruimten voorzien. Verder is de Raad voor 
Dierenwelzijn van mening dat de minimumafmetingen van de ruimte voor dolfijnen, 
vastgelegd in het ministerieel besluit van 3 mei 1999, moeten worden opgetrokken naar 
de minimumnormen voorgeschreven door de EAAM (European Association for Aquatic 
Mammals). Dit vergt dus een aanpassing van de wetgeving.

Uit het antwoord dat de minister gaf op vraag nr. 1386 van 1 juli 2016 van Sofie Joosen 
over het welzijn van dolfijnen in het dolfinarium van Boudewijn Seapark, bleek dat de 
stuurgroep van de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn zal toezien op de opvolging van de 
(federale) aanbevelingen.

1. In 2016 heeft de minister aan Boudewijn Seapark een overzicht opgevraagd van de 
reeds uitgevoerde acties en het investerings- en uitvoeringsplan voor de nog vereiste 
aanpassingen. 

Heeft de minister op vandaag reeds een antwoord hierop ontvangen? Wat was het 
antwoord?

2. Het advies van de werkgroep voor de herziening van de minimumnormen voor het 
houden van zoogdieren in dierentuinen werd eind 2016 verwacht. 

Is dit advies reeds binnen? Wanneer wordt in een aanpassing van de regelgeving 
voorzien? 

3. Welke maatregelen wenst de minister verder nog te nemen om tegemoet te komen 
aan de bezorgdheden over de leefomstandigheden van dolfijnen die leven in een 
dolfinarium? 
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1. De federale Raad voor dierenwelzijn adviseerde aanpassingen op korte en op 
lange termijn. De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn heeft intussen een werkgroep 
opgericht die de uitvoering van dit advies opvolgt. Zowel uit het antwoord van 
Boudewijn Seapark op mijn vraag als uit de opvolgingsresultaten blijkt dat de 
aanpassingen op korte termijn intussen werden uitgevoerd. Voor wat de 
aanpassingen op lange termijn betreft, met name de bouw van een buitenbassin, 
heeft Boudewijn Seapark mij bevestigd dat sinds 2014 de nodige financiering 
hiervoor wordt opgebouwd en dat de start van de uitvoering is voorzien voor 
2025.

2-3. De werkgroep van de Dierentuinencommissie voor de herziening van de 
minimumnormen voor het houden van zoogdieren in dierentuinen heeft nog geen 
advies uitgebracht. Van zodra ik dit advies ontvang, zal gestart worden met de 
omzetting ervan in Vlaamse regelgeving. Ik plan geen bijkomende maatregelen 
naast de aanbevelingen van de betrokken adviesorganen.


